
Šimašius: Politycy długo wodzili za nos społeczności
szkolne

zw.lt /salon-polityczny/simasius-politycy-dlugo-wodzili-za-nos-spolecznosci-szkolne/

Salon polityczny

zw.lt

Kwiecień 27, 2015 13:31

'W piątek omówiliśmy z ministrem Pavalkisem kwestię reorganizacji sieci
szkół w Wilnie. Reorganizacja, która była przewidziana, powinna zostać
zrealizowana" - powiedział mer Wilna Remigijus Šimašius.

„Postanowiliśmy to, co powinni postanowić odpowiedzialni politycy – nie należy poddawać się
wpływom jednej czy drugiej grupy interesów, kierować się racjonalnymi kryteriami i interesami wilnian”
– powiedział mer Wilna.

Šimašius dodał, że w kwestii poszczególnych szkół istniały „naciski ze strony posłów na Sejm”, a
społeczności szkolne długo były „wodzone za nos i karmione nieuzasadnionymi obietnicami”.

Gość Salonu Politycznego Radia „Znad Wilii” poinformował, że postanowiono między innymi, iż
Gimnazjum im. Adama Mickiewicza nie będzie od września formowało piątych klas. „Trzeba
powiedzieć, że gimnazja im. Adama Mickiewicz i im. Jana Pawła II wygrają na tej reorganizacji – są to
placówki, które doskonale wykonują swoją pracę, dobrze przygotowują maturzystów, są jednak
niewystarczająco zapełnione, bo niektóre inne szkoły były sztucznie utrzymywane. Szkoły, mające po
jednej – dwie klasy maturalne były sztucznie zachowywane” – wyraził swoją opinię Šimašius.

Szkoła Średnia Lazdynai, Szkoła Średnia im. Joachima Lelewela oraz Szkoła Średnia im. Szymona
Konarskiego nie będą miały 11-12 klas.
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Natomiast to, czy wileńska Syrokomlówka otrzyma status długiego gimnazjum, będzie zależało od
tego, czy uda jej się znaleźć drugiego udziałowca.
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